

# Story Ideas



Tourisme  
**Edmundston**  
& région

Edmundston, New Brunswick

## Petit Sault Brewers

**Petit Sault Brewers** (Craft brewery) is located in downtown Edmundston in the old police station. Edmundston was for a long time an important **bootlegging hub**, but the “art” of manufacturing alcoholic beverages had disappeared...until now!

Beer is brewed with the purest water drawn from the winding Iroquois River basin; the finest malts and hops and our Belgian yeast. **Belgian-inspired**, but with a taste of our very own, our beers are a happy union between Belgium and Madawaska County resulting in a truly unique product.

There is always a lot of buzz surrounding the name of the next brewed batch, mainly because every beer is named after **legendary characters** or quaint stories tied to the **colourful history** of the region.



**Petit Sault**  
4.7% alc./vol.  
341 ml  
Bière blanche  
White Beer  
**TANTE BLANCHE**

1797. Une neige abondante empêche les chasseurs de revenir à la maison. Le Madawaska est plongé dans sa «Misère Noire». Tante Blanche ordonne aux riches de partager avec les plus pauvres et sauve ainsi sa colonie. Cette bière blanche, à l'image de notre vieille Tante, est douce... avec un peu de piquant.

1797. An early heavy snow stops the hunters from returning home. Madawaska is in the throes of a famine. Tante Blanche will save her colony by ordering the rich to share their food with the poor. Not unlike our old Aunt, this white beer is mellow...with a bit of bite.

Brasserie artisanale ★ Craft Brewery  
**INGREDIENTS**  
eau/water; malt d'orge/malted barley; blé/wheat; houblon/hops; épices/spices; levure/yeast  
IBU 18; SRM 3.0; ALC./VOL 4.7%

Les Brasseurs du Petit-Sault Inc.  
45, rue de l'Église Street  
Edmundston, NB Canada E3V 1J4  
[www.BrasseursPetitSault.com](http://www.BrasseursPetitSault.com)

Consigne là où la loi le prescrit.  
Return for refund where applicable.

### Contact

**Janice Arseneault**  
Tourism Coordinator  
Edmundston Madawaska Tourism Office  
[janice@otem.ca](mailto:janice@otem.ca)  
[www.tourism Edmundston.com](http://www.tourism Edmundston.com)  
1-866-737-6766  
Direct line: (506) 737-6924



[www.facebook.com/tourisme.edmundston](https://www.facebook.com/tourisme.edmundston)



[www.twitter.com/visitedmundston](https://www.twitter.com/visitedmundston)

# Suggestions d'articles



Tourisme  
**Edmundston**  
& région

Edmundston, Nouveau-Brunswick

## Les Brasseurs du Petit-Sault

La brasserie artisanale **Les Brasseurs du Petit-Sault** est située au centre-ville d'Edmundston, dans l'ancien poste de police. Edmundston a longtemps été une plaque tournante de l'**alcool de contrebande**, mais la pratique de la fabrication d'alcool est disparue, jusqu'à aujourd'hui!

La bière est brassée avec l'eau la plus pure, puisée du bassin de la sinueuse rivière Iroquois; les malts et les houblons les plus fins ainsi que notre **levure belge**. Nos bières sont d'inspiration belge, mais avec un goût bien de chez nous; un heureux mariage entre la Belgique et le Madawaska, ce qui a pour résultat un produit unique.

Il y a toujours beaucoup d'engouement autour du nom de toute nouvelle bière, surtout en raison du fait que chacun d'entre elle est nommée en l'honneur d'un **personnage légendaire** ou d'un fait marquant lié à l'**histoire colorée** de la région.



**Petit-Sault**

Ale  
Blonde  
Ale

5.5%  
alc./vol.  
341 ml

**BOB  
LEBOEUF**

Bob LeBoeuf est un prospecteur légendaire d'Edmundston. Déterminé, il n'a jamais flanché dans sa quête de métaux précieux dans nos forêts.

Ce grand gaillard nous a inspirés à brasser une bière à son image, débordante de fougue et de passion.

Bob LeBoeuf is a legendary prospector from Edmundston. Determined, he never gave up on his quest for precious metals in our forests.

A true giant of a man, he inspired us to brew this ale, brimming with his relentless spirit and passion.

Brasserie artisanale ★ Craft Brewery

**INGREDIENTS**  
eau/water; malt d'orge/malted barley; sucre/sugar; houblon/hops; levure/yeast  
IBU 20; SRM 04; ALC./VOL. 5.5%

Les Brasseurs du Petit-Sault Inc.  
45, rue de l'Église Street  
Edmundston, NB Canada E3V 1J4

[www.BrassersPetitSault.com](http://www.BrassersPetitSault.com)

Consignée là ou le loi le prescrit.  
Return for refund where applicable.

### Contact

*Janice Arseneault*

Coordonnatrice du tourisme  
Office du tourisme Edmundston Madawaska

[janice@otem.ca](mailto:janice@otem.ca)

[www.tourismmedmundston.com](http://www.tourismmedmundston.com)

1-866-737-6766

Ligne directe: (506) 737-6924



[www.facebook.com/tourisme.edmundston](http://www.facebook.com/tourisme.edmundston)



[www.twitter.com/visitedmundston](http://www.twitter.com/visitedmundston)